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 تشریک مساعی مدیران شرکت گاز وسازمان
 نظام مهندسی و ساختمان استان گلستان

در جلسه مشــترکی که در ابتدای سال نو با حضور مهندس طالبی مدیر عامل شرکت گاز و 
مهندس قاسمی رئیس سازمان نظام مهندسی ســاختمان استان گلستان برگزارشد، در 
خصوص افزایش سطح تعاملات و موضوعات مشترک کاری دو دستگاه  بحث و تبادل نظر شد. 
دراین جلسه که به میزبانی شرکت گاز انجام شد مدیران دو دستگاه  پس از رایزنی و تشریک مساعی جهت 
افزایش سطح همکاری ها و تعاملات کاری درحوزه های مشترک کاری، نظارت هر چه  بیشتر در زمینه  
کیفیت کار به منظور کاهش حوادت ناشی از گاز، نظرات و پیشنهادات  مورد نظر خود را در ارتباط با بهبود 
فعالیت ها عنوان نمودند. دراین نشست طرفین همچنین  حول محور نظارت دقیق تر در بازرسی سیستم های 
لوله کشی بخش های مختلف مصرف، همکاری بیشتر در زمینه فرهنگ سازی مدیریت مصرف و موارد 

مرتبط دیگر نیز  گفتگو کردند .

رکورد تولید روزانه احیا فولاد خوزستان شکسته شد
اصفهان_راعی: رکورد تولید واحد احیا مستقیم فولاد خوزستان در روزهای ۱۶ و ۱۸ و 

۱۹ فروردین ماه امسال شکسته شد.
 مهران پاک بین مدیر بخش احیا فولاد خوزســتان بیان کرد: تولید روزانه واحد احیا به ترتیب، ۱۳ هزار و 
۱۵۰، ۱۳ هــزار و ۳۹۲ و ۱۳ هــزار و ۶۳۰ تُن در روزهای ۱۶، ۱۸ و ۱۹ فروردین رقم خورد.مدیر بخش احیا 
فولاد خوزستان تصریح کرد: کارکنان فولاد خوزستان توانستند رکورد روزانه تولید واحد مدول ۲، احیا دو را در 
۱۸فروردین ماه به ۲ هزار و هشتصد و نود تُن افزایش دهند.پاک آیین گفت: رکوردزنی ها در اولین ماه سال به 
همین جا ختم نمی شود و رکورد تولید زمزم یک پس از ۵ سال در ۱۹ فروردین ماه به ۲ هزار و ۸۹۰ تُن رسید 

و رکورد تولید واحد زمزم دو نیز پس از دو سال به ۶ هزار و ۵۰۵ تُن در روز ارتقا پیدا کند.

 نشست مشترک شهردار گرگان و مدیرکل بازرسی
 استان گلستان برگزار شد

نشست مشترک سیدالنگی شهردار گرگان با علیخانی مدیرکل بازرسی استان گلستان 
و هیئت همراه و مدیران شهری صبح امروز در سالن اندیشه شهرداری گرگان پیرامون 

بررسی پروژه های سرمایه گذاری شهر برگزار شد.
شهردار و مدیران شهری در این جلسه با ارائه گزارشی از پروژه های مهم شهرداری اعم از ابر پروژه شهربازی 
مدرن گرگان، بازار موزه هفت شهر با ۱۳۴ مغازه و رونق های اقتصادی و اشتغال زایی آن و تاسیس اولین 
هتل بیمارستان گردشگری سلامت با ۴۰۰ تختخواب، هتل ناهار خوان، پروژه لوتوس بعنوان بزرگترین مجتمع 
تجاری، تله کابین ناهارخوران و پروژه های دیگر که باعث افزایش گردشگری و ماندگاری مسافران و رونق 
اقتصادی در منطقه می شود خواستار اقدامات لازم در راستای حمایت و تقویت از سرمایه گذار از مسئولان  
مربوطه شدند.سید محمدرضا سیدالنگی شهردار گرگان در این نشست گفت: ما در نظر داریم نسبت به توسعه 
شهر گرگان با تعامل و حمایت مسئولان و مدیران سرعت بیشتری بخشیم و شهروندان بعنوان ذینفعان شهری 
از اقدامات متنوع و شفاف بهره مند شوند.سیدالنگی خاطرنشان کرد: موضوع مهم گریبان گیر شهرداری گرگان، 
سرمایه گذاری و حمایت از سرمایه گذاران است و شهرداری در نظر دارد با اجرای پروژه های مختلف، مرکز 
استان را از معبر گردشگری به مقصد گردشگری تبدیل نماید.وی عنوان کرد: تله کابین به عنوان خواسته به 
حق شهروندان گرگانی علیرغم آماده بودن تمام زمینه های قانونی، بدون قطع حتی یک درخت، هنوز مجوز آن 
صادر نشده که باعث ایجاد سوال و گلایه اذهان عمومی شده  است.شهردار گرگان ادامه داد: ابرَ پروژه شهربازی 
مدرن گرگان بعنوان بزرگترین شهربازی شمال کشور با ۱۵۰۰ نفر اشتغالزایی مستقیم و غیر مستقیم، نیاز به 
۲۶۰ میلیارد تومان بودجه برای افتتاح فاز یک آن دارد که نیاز است با کمک مسئولان برای جذب سرمایه 
گذار اقدام و گرگان بعنوان نگین شمال معرفی شود.عبدالله آقاعلیخانی مدیرکل بازرسی استانداری گلستان 
نیز با تاکید بر لزوم حمایت از سرمایه گذاران گفت: قوه قضاییه و بازرسی مصمم هستند با حمایت از بخشی 
خصوصی و جذب سرمایه گذار پروژه های عمرانی را اتمام نماید و اشتغالزایی را افزایش دهد.آقاعلیخانی با اشاره 
به اینکه در ابتدای شروع پروژه های همه جوانب قانونی کار در نظر گرفته شود، افزود: لزوم توجه به مباحث 
حقوقی و قانونی پروژه ها در ابتدای امر باعث کاهش مشکلات و ریسک برای جذب بیشتر سرمایه گذاران 
می شود زیرا عدم رعایت این موضوعات باعث مشکلات عدیده ای در انجام پروژه های و توسعه شهری است.

 توزیع 12هزار بسته معیشتی مومنانه 
در چهارمحال وبختیاری 

شهرکرد محمود مولوی :سردار اکبری گفت: بیست وهشتمین مرحله رزمایش کمک مومنانه 
به مناسبت میلاد امام حسن مجتبی علیه السلام در استان چهارمحال و بختیاری برگزار شد.
 در راستای مواسات و قرارگاه کمک های مومنانه سپاه حضرت قمربنی هاشم علیه السلام که از چندسال 
پیش شروع شده، تاکنون ۱۲۰ میلیارد تومان کمک جمع آوری و بین نیازمندان در بحث معیشتی، جهیزیه، 
بهداشتی و مسکن تهیه و توزیع شده است.امروز برای اولی بار در سال ۱۴۰۲ به مناسبت میلاد امام حسن 
مجتبی علیه السلام   بیست و هشتمین مرحله رزمایش کمک مومنانه برگزار و ۱۲ هزار بسته معیشتی بین 
خانواده های نیازمند در سراسر استان چهارمحال و بختیاری  توزیع می شود.مسئول سازمان بسیج سازندگی 
سپاه حضرت قمربنی هاشم علیه السلام هم گفت: در این مرحله از رزمایش مواسات وکمک های مؤمنانه، 
۱۲هزار بسته معیشتی شامل ۱۲ قلم مواد غذایی مورد نیاز مردم ازجمله؛ نخود لوبیا عدس ماکارانی مرغ، برنج 
تهیه شده که تقدیم نیازمندان در شهرستان های مختلف استان چهارمحال و بختیاری  می شود.سرهنگ 
پاســدار هوشنگ فولادی افزود: هربسته معیشــتی به ارزش یک میلیون و دویست هزار تومان است، که 
جمعا  ۱۴میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان می باشد.وی خاطرنشان کرد: مرحله بعدی رزمایش مواسات و کمک 
مؤمنانه در تاریخ ۱7 اردیبهشت همزمان با سالروز تشکیل سازمان بسیج سازندگی همزمان با سراسر کشور در 

استان چهارمحال و بختیاری  هم برگزار خواهد شد.

اخبار کوتاه 

مدیرعامل شرکت فولاد هرمزگان مطرح کرد: تداوم رکوردشکنی ها و تولید محصولات جدید در سال »مهار تورم و رشد تولید«

شروع فصل نوینی در فعالیت فولاد هرمزگان با رکوردشکنی
اصفهان_راعی-در سال ۱40۱ که بار دیگر صنعت فولاد کشور با 
محدودیت در تأمین انرژی مواجه شــد، کمتر کسی تصور می کرد 
صنایع فولادی بتوانند تولید خود را افزایش دهند و یا حتی به سطح 
پیش از محدودیت ها برســانند. اما کارکنان جهادگر شرکت فولاد 
هرمزگان فراتر از ظرفیت اسمی شرکت و با ثبت رکورد یک میلیون 
و 53۸ هزار 2۹3 تن تختال، عملکرد درخشــانی را از خود برجای 

گذاشتند.
در همین زمینه عطاالله معروفخانی، مدیرعامل فولاد هرمزگان، در پاسخ به سؤالات 
خبرنگار روابط عمومی به تشریح دستاوردهای شرکت در سال ۱۴۰۱ و برنامه فولاد 

هرمزگان برای سال جدید پرداخته است. ماحصل این گفت وگو را در ادامه می خوانید:
به نظر شما صنعت فولاد در سال ۱40۱ چه شرایطی داشت؟ در این 

سال شاهد چه تحولاتی در این صنعت بودیم؟
علی رغم چشم اندازی که برای صنعت فولاد کشور در افق ۱۴۰۴ ترسیم شده است، 
شاهد این هستیم که این صنعت، علاوه بر چالش هایی که در حوزه زیرساخت هایی 
نظیر حمل ونقل و تأمین مواد اولیه با آن مواجه بوده است، در چند سال اخیر با چالش 
کمبود انرژی برق در فصل تابستان و گاز در فصل زمستان که همواره مزیتی برای این 
صنعت در کشور محسوب می شده، مواجه گردیده و متأسفانه این محدودیت ها سال 
به سال بیشتر شده است. در سال ۱۴۰۱ نیز با توجه به گرمای بیش ازحد هوا، از اواخر 
بهار محدودیت های شدید برق آغاز شد و تا اوایل شهریورماه ادامه داشت. در زمستان 
نیز سرمای شدید موجب کمبود گاز در صنایع فولادی کشور گردید و به خالی ماندن 

بخش بزرگی از ظرفیت های تولید منجر شد.
از سویی، صنعت فولاد در سال ۱۴۰۱ با توجه به تحولات داخلی و بین المللی شرایط 
نسبتاً دشواری را پشت سر گذاشت. اگرچه قیمت جهانی فولاد در ابتدای سال گذشته با 
توجه به جنگ روسیه و اوکراین افزایش یافت و این امر می توانست فرصت خوبی برای 
صادرکنندگان این حوزه فراهم کند، اما شاهد این بودیم که برای صادرکنندگان فولاد 
عوارض صادراتی اعمال شد و تولیدکنندگان را با چالش مواجه کرد. بااین حال پس از 
اینکه عوارض صادراتی لغو شد، بازارهای جهانی روی دیگر خود را نشان داد و با کاهش 
شدید قیمت های جهانی فولاد مواجه شدیم که بر صنعت فولاد کشور ما نیز اثرگذار بود. 
با این همه، هیچ یک از این محدودیت ها مانع عملکرد خیره کننده فولاد هرمزگان نشد 
و ما هم در تولید و هم در فروش و صادرات توانستیم شاهد رشد و درخشش شرکت 
باشیم و ازجمله مصداق های این رشد می توان به ثبت رکوردهای تولید ماهانه و سالانه 
اشاره کرد.کارکنان شرکت ثابت کردند در راه اعتلای نام کشور، موانع نه تنها تهدید 
نیست، بلکه فرصتی است برای دست یابی به موفقیت های بیشتر؛ موانعی که مانند 
سکوی پرتاب، همکاران را برای تحقق اهداف همدل تر و منسجم تر ساخت.خوشبختانه 
فولاد هرمزگان توانست رکورد تولید سالانه خود را با رکوردشکنی های متعدد ماهانه و 

روزانه پس از دو سال بهبود بخشد. در این باره توضیح دهید.
با وجود همه محدودیت ها و چالش ها، در سال ۱۴۰۱ توانستیم با تلاش مضاعف همه 
همکاران در بخش های مختلف، ۵ رکورد ماهانه تولید را به ثبت برسانیم که ۴ رکورد 
از شهریورماه تا آذرماه به صورت پی درپی به دست آمد. در ماه هایی که با محدودیت 
برق یا گاز مواجه نشدیم، توانستیم بیشتر از ظرفیت اسمی ماهانه ۱۲۵ هزار تنی خود 
یعنی بالغ بر ۱۵۰ هزار تن تختال تولید کنیم که این میزان بیشترین تولید در میان 
فولادسازان کشور است. رکورد دیگر فولاد هرمزگان دست یابی به سرعت ۱.۶ متر بر 
دقیقه ریخته گری تختال است که بهترین رکورد ریخته گری این محصول در کشور 
محسوب می شود. در نهایت موفق شدیم از ظرفیت اسمی عبور کنیم و با رکوردشکنی 
در تولید ســالانه به میزان یک میلیون و ۵۳۸ هزار و ۲۹۳ تن، فصل نوینی از حیات 
شرکت فولاد هرمزگان را رقم بزنیم و به این ترتیب فولاد هرمزگان دومین تولیدکننده 

تختال در کشور پس از فولاد مبارکه لقب گرفت.

فولاد هرمزگان چگونه به این رکوردها دست پیدا کرد؟
آنچه به یک واحد تولیدی قدرت می دهد، هماهنگی و همکاری نزدیک میان تمام 
واحدهای سازمانی اســت. زمانی که تک تک کارکنان همدل و همسو با اهداف و 
برنامه های سازمان با وظایف خود آشنا باشند و به آن عمل کنند و در خدمت کار تیمی 
باشند، در موفقیت بنگاه اقتصادی تردیدی وجود نخواهد داشت. در فولاد هرمزگان 
به گونه ای این هماهنگی ایجاد شــده که واحدهای سازمانی به صورت تنگاتنگ با 
یکدیگر در ارتباط هستند. به این موارد باید حمایت های شرکت مادر یعنی گروه فولاد 
مبارکه و مدیرعامل این شرکت از فولاد هرمزگان و اقدامات آن به ویژه در زمینه تأمین 

مواد اولیه، فروش و طرح های توسعه را اضافه کرد.
با توجه به فرمایش مقام معظم رهبری و انتخاب شــعار سال »تولید؛ دانش بنیان؛ 
اشتغال آفرین« از سوی ایشان، فولاد هرمزگان عزم خود را برای تحقق این شعار جزم 
کرد و در این مسیر استفاده از دانش بومی را در همه ابعاد تولید سرلوحه کار خود قرار 
داد. افزایش تولید و رکوردشکنی های پیاپی در شرکت نشان می دهد برنامه و استراتژی 
دانشی صحیحی اتخاذ کرده ایم.یکی از مهم ترین اقداماتی که در این خصوص صورت 
دادیم، توجه به طرح هایی بود که موجبات افزایش تولید و بهره وری بیشتر را فراهم 
می آورند. به طور مثال، برنامه ریزی و آماده به کاری تجهیزات در خطوط تولید، تأمین 
مواد اولیه باکیفیت و به موقع، افزایش عمق کوره که سبب کاهش شدید تعمیرات گرم 
نسوز کوره یا همان کف سازی و بانک سازی شده و بهبود پارامترهای تولیدی همچون 
کاهش زمان Power on، کاهش شارژ فلزی، افزایش راندمان، کاهش نرخ مصرف 
الکترود و کاهش نرخ مصرف نســوز ازجمله عوامل مؤثر بر کسب رکوردهای اخیر 
بوده اند. به این موارد باید پیشنهاد »فراوری گرم سرباره کوره های قوس الکتریکی فولاد 
هرمزگان« را نیز اضافه کرد که یکی از خلاقیت های کم نظیر کارکنان و کارشناسان 
فولاد هرمزگان به شمار می رود و در بهبود تولید و ثبت رکوردها اهمیت زیادی داشت.

به توجه ویژه فولاد هرمزگان به دانش اشاره کردید. در این حوزه چه 
اقداماتی صورت گرفته است؟

نوآوری یکی از عواملی است که می تواند به بنگاه های اقتصادی قدرت رقابت بدهد. 
یکی از اقدامات مهم فولاد هرمزگان این است که با مراکز دانشگاهی و دانش بنیان 
ارتباط مستمر برقرار کرده و این ارتباط به صورت عملی شکل گرفته است. به دلیل 
برقراری همین ارتباط خوب میان فولاد هرمزگان و مراکز دانش بنیان، مانند پارک های 
علم و فناوری و دانشگاه های استان هرمزگان، شرکت موفق شد شماری از چالش ها و 
گلوگاه های خود را در خصوص تولید و فرایندها حل کند. فولاد هرمزگان حتی با توجه 
به اهمیت موضوع نوآوری و دانش بنیان بودن، به عنوان سهام دار عمده با ۳۰ درصد 
سهم مشارکت و یک نماینده دائمی، در صندوق پژوهش و فناوری استان هرمزگان 
حضور دارد. این صندوق به عنوان یک نهاد تأمین مالی در اکوسیستم نوآوری با هدف 
کمک به تجاری ســازی محصولات و خدمات فناورانه و نوآورانه در راستای توسعه 
اقتصاد دانش بنیان در قالب ارائه تســهیلات، سرمایه گذاری های خطرپذیر و صدور 
ضمانت نامه شکل گرفته است. خوشبختانه هیچ محدودیتی در تأمین مالی و پذیرش 
طرح ها نخواهیم داشت و همواره از طرح ها و شرکت های دانش بنیان با محوریت حل 

مسائل صنعت فولاد حمایت خواهیم کرد.
صنعت فولاد سال پرنوسانی را در سال ۱40۱ پشت سر گذاشت. 

فولاد هرمزگان از منظر فروش و یا صادرات چه عملکردی داشت؟
مشــکلات بازارهای جهانی به ویژه کاهش قیمت و تحریم ها باعث نشدند فولاد 
هرمزگان از بازار پا پس بکشد و وجود این مشکلات در واقع عزم شرکت را بر فروش 
بیشتر محصول در بازار داخلی و بازارهای صادراتی جزم کرد؛ به طوری که با وجود همه 
محدودیت ها، در سال ۱۴۰۱ موفق شدیم یک میلیون و ۵۵۱ هزار تن تختال را به عنوان 
محصول نهایی در بازارهای داخلی و صادراتی به فروش برسانیم که ۸۳۵ هزار تن از 
آن در بازار داخلی فروخته و 7۱۵ هزار تن دیگر به بازارهای جهانی صادر شد. قابل توجه 

است که میزان فروش کلی شرکت نسبت به مدت مشابه سال گذشته رشد ۹ درصدی 
را نشان می دهد. ضمن اینکه میزان صادرات در مقایسه با سال گذشته ۱۹ درصد و 
فروش داخلی حدود ۱۳ هزار تن بیشتر بوده است. به این ترتیب فولاد هرمزگان توانسته 
است برخلاف جریان بازار حرکت کند و در فروش محصول خود موفق باشد.در زمینه 
کسب درآمد، فولاد هرمزگان سال گذشته موفق شد ۱۰ هزار و ۲۱۸ میلیارد تومان در 
بازارهای صادراتی، ۱۲ هزار و ۳7۶ میلیارد تومان از بازارهای داخلی و درمجموع ۲۲ هزار 
و 7۰۹ میلیارد تومان درآمد کسب کند که این میزان درآمد نسبت به سال ۱۴۰۰ رشد 
۲.۵ درصدی را نشان می دهد. این موفقیت در حالی به دست آمد که بعضاً شاهد افت 
۳۰ تا ۴۰ درصدی قیمت های داخلی و جهانی بودیم که در شرایط کنونی بازار یک 

موفقیت قابل توجه محسوب می شود.
شرکت فولاد هرمزگان در سال های اخیر چه موفقیت های مهمی 
کسب کرده است؟ این موفقیت ها در چه زمینه هایی بوده و چگونه 

حاصل شده است؟
آنچه یک سازمان را از سایر رقبا متمایز می کند، علاوه بر تولید محصول باکیفیت 
و فروش آن در بازارهای داخلی و بین المللی، کسب موفقیت های قابل توجه در همه 

عرصه هاست.
در زمینه تولید در ســال ۱۴۰۱ موفقیت های بی نظیری داشتیم که ثبت ۵ رکورد 
تولید ماهانه بیشــتر از ۱۵۰ هزار تن، یعنی بیشتر از ۲۰ درصد از ظرفیت اسمی در 
زمینه تختال، ثبت یک رکورد ماهانه در زمینه تولید آهن اسفنجی، ثبت چندین رکورد 
تولید روزانه تختال، کاهش مصرف انرژی، کاهش توقفات اضطراری، کاهش مصرف 
الکترود گرافیتی، کاهش مصرف نسوز، ثبت رکورد ۹۹.۹۵ درصد تولید ذوب مطابق 
با سفارش آنالیزی، کاهش زمان تخلیه تا تخلیه کوره و… از مهم ترین موفقیت های 
فولاد هرمزگان در حوزه بهره برداری بوده اند. بااین حال یکی از موفقیت های مهم فولاد 
هرمزگان در زمینه تولید، ثبت رکورد سرعت ریخته گری به میزان ۱.۶ متر بر دقیقه بوده 

است که بالاترین رکورد ریخته گری تختال در کشور به شمار می رود.
در سایر حوزه ها نیز فولاد هرمزگان موفق به کسب افتخاراتی همچون عنوان برترین 
عرضه کننده بورس کالا، دریافت لوح تقدیر سه ستاره جایزه تعالی آموزش و توسعه 
منابع انسانی در نهمین کنفرانس آموزش و توسعه سرمایه های انسانی، قهرمانی تیم 
فوتبال ساحلی فولاد هرمزگان در مسابقات کارگری جهان، کسب عنوان پروژه برتر 
در جشنواره ملی بهره وری، قهرمانی تیم بسکتبال فولاد هرمزگان در لیگ دسته دوم 
و صعود به دسته اول، کسب عنوان رتبه برتر ایمنی جنوب شرق کشور، قهرمانی تیم 
فوتبال شش نفره شرکت در مسابقات بین المللی شرکت های کارگری، دریافت لوح 
تقدیر مدیریت برتر از اجلاس سراسری مدیریت مشتری مداری، دریافت تقدیرنامه 
چهره شــاخص از همایش ملی ارتقای اخلاق حرفه ای و ترویج مسئولیت پذیری، 
دریافت تندیس و اسکار مدیریت در اجلاس سراسری یکصد مدیر شایسته سال، کسب 
تندیس برند برتر در اجلاس نشان منتخب ملی مصرف کنندگان، دریافت تندیس ویژه 
از چهارمین جشنواره حاتم، کسب تندیس نوزدهمین دوره سمپوزیوم روابط عمومی، 

دریافت تندیس اجلاس سراسری »برند ملی، اعتماد ملی«، دریافت تندیس برنزین از 
دومین کنفرانس و ششمین ارزیابی ملی تحول دیجیتال و… شده است.

اهمیت اجرای طرح های توسعه شرکت را در چه می دانید؟ در حال 
حاضر این طرح ها در چه وضعیتی قرار دارند؟

اســتان هرمزگان یکی از مناطق پرظرفیت برای توســعه صنعت فولاد در کشور 
محسوب می شود و در اسناد بالادستی نیز به ویژه طرح جامع فولاد و سند چشم انداز 
۱۴۰۴ بر این مهم با تولید ۱۰ میلیون تن فولاد در استان هرمزگان تأکید شده است. 
ازاین رو، ما نیز در فولاد هرمزگان توسعه را یکی از اهداف و استراتژی های اساسی خود 
در نظر گرفته ایم. فولاد هرمزگان بهترین تختال کشور را تولید می کند، اما باید توجه 
داشت که در دنیای امروز صنعت فولاد دیگر نمی توان تنها به یک محصول خاص 
بسنده کرد. به ویژه آنکه هم در کشور ما و هم در کشورهای همسایه، صنعت فولاد با 
سرعت زیادی در حال توسعه است؛ بنابراین نمی توانیم در جای خود بایستیم و نظاره گر 
پیشرفت سایر بنگاه های اقتصادی باشیم و لازم است همپای صنعت فولاد کشور 
حرکت کنیم. ازاین رو اجرای طرح های توسعه متعددی را در دستور کار قرار داده ایم.

توسعه مانند تزریق خون تازه در شریان های یک سازمان و یا یک بنگاه تولیدی است. 
در واقع درصورتی که توســعه پایدار در یک مجموعه جزو برنامه های اصلی آن قرار 
نگیرد، آن سازمان به مرور رو به افول می رود و رکود بر آن حاکم خواهد شد. در نتیجه 
طرح های توسعه جزو جدایی ناپذیر برنامه های یک سازمان به شمار می رود. توسعه 
باعث ایجاد تحرک و نشاط در سازمان می شود و شرکت هایی که به توسعه بی توجه 
هستند، با توجه به بی تحرکی و روزمرگی سازمان، پس از مدتی، حضور کمرنگ تری 
در بازارِ به شدت رقابتی دنیا خواهند داشت و در نهایت، ورشکستگی و تعطیلی دائمی 
بحرانی است که دامن گیر آن ها خواهد شد.در فولاد هرمزگان طی چند سال اخیر بیش 
از یکصد طرح کمی و کیفی و زیرســاختی تعریف شده است که توانستیم بسیاری 
از آن ها به مرحله بهره برداری برســانیم. این موضوع نشان می دهد فولاد هرمزگان 
در بحث اجرای پروژه یک شــرکت پویا است. سال ۱۴۰۰ کلنگ چند طرح بزرگ 
توســعه ای را به ارزش حدود ۱۰ هزار میلیارد تومــان بر زمین زدیم. در حال حاضر 
برای فولاد هرمزگان طرح های بزرگی همچون افزایش ظرفیت واحد فولادسازی از 
۱.۵ میلیون تن کنونی به ۳.۲ میلیون تن و احداث واحد تولید محصول گرم در دست 
مطالعه قرار دارند. ضمن اینکه طرح مدول سوم آهن سازی به ظرفیت ۹۰۰ هزار تن، 
احداث واحد گازهای صنعتی شماره ۳ به ظرفیت ۱۰ هزار نرمال متر مکعب و طرح 
افزایش ظرفیت سیلوهای ذخیره سازی آهن اسفنجی به ظرفیت ۲۸ هزار تن در دستور 
کار است. ضمن اینکه با مشارکت دیگر شرکت ها احداث مگامدول آهن سازی را در 
ســتاره سیمین هرمز به ظرفیت ۱.7۲ میلیون تن و افزایش ظرفیت تولید آهک در 
شرکت سنگ و فولاد آغاز کرده ایم. در همین حال طرح هایی همچون احداث ایستگاه 
جدید گاز طبیعی و افزایش ظرفیت تولید کوره های قوس الکتریکی از طریق نصب 
Sidewall Lance در نظر گرفته ایم که دومی در آســتانه بهره برداری قرار دارد.
اجرای طرح های توسعه به ویژه افزایش ظرفیت فولادسازی از آن جهت اهمیت دارند 
که می توانیم تختال های خاص و حتی گریدهای آلیاژی را با نصب کوره های جدید 
تولید کنیم. با تولید این محصولات خاص خواهیم توانست علاوه بر ایجاد ارزش افزوده، 
بازارهای جدیدی به دست آوریم. ضمن اینکه در طرح تولید محصول گرم نیز یک 
مرحله حلقه تولید خود را تکمیل می کنیم و محصولات با ارزش افزوده بسیار بالاتر در 
فولاد هرمزگان تولید خواهد شد. در همین حال مزیتی که فولاد هرمزگان دارد این 
است که به بازارهای مصرف نزدیک است. به طور مثال، بنادر متعددی مانند شهید 
رجایی و باهنر در استان هرمزگان قرار دارند؛ بنابراین می توانیم در صنایع دریایی، مانند 
کانتینرسازی و کشتی سازی نیز که در این استان فعال هستند، بازار خوبی برای ورق 
فولادی داشته باشیم. به این موارد می توان توسعه صنعت گاز را نیز اضافه کرد که با 
توجه به کمبود گاز در کشور و لزوم توسعه این صنعت، قطعاً در آینده به تولید ورق 

و لوله های فولادی برای توسعه صنعت گاز نیازمندیم. ازاین رو برای کسب سهم از 
این بازار باید توسعه ها را سرعت ببخشیم. توسعه، نبض سازمان در بازار رقابتی است.

چه چالش هایی در خصوص اجرای طرح های توسعه وجود دارد؟
فولاد هرمزگان در بحث تولید توانست رکوردهای قابل توجهی از خود برجای بگذارد 
و حتی با وجود محدودیت های شدید انرژی، به بیشترین میزان تولید ثبت شده در تاریخ 
خود دســت یابد؛ اما متأسفانه وضعیت تأمین انرژی در زمستان برای صنعت فولاد 
به صورت مطلوب رقم نخورده و همین امر تداوم رکوردشکنی های فولاد هرمزگان 
را تحت الشــعاع قرار داده است.شرکت فولاد هرمزگان برای اجرای پروژه های خود 
محدودیت ندارد و با تمام توان آن ها را اجرا می کند، اما چشم انداز تأمین انرژی برای 
صنعت فولاد کمی مبهم است؛ بنابراین اگر این پروژه ها نیز اجرا شوند، چالش اساسی 
تأمین انرژی آن ها خواهد بود.صنعت فولاد با توجه به کمبود انرژی، خود آستین همت 
را بالا زد و سال گذشته متولی احداث حدود ۱۱ هزار مگاوات ظرفیت جدید برای برق 
کشور شد که فولاد هرمزگان نیز با هماهنگی هلدینگ فولاد مبارکه به عنوان شرکت 
مادر، متولی احداث بخشی از این ظرفیت شده است. بااین حال در راه اجرای این پروژه 
نیز چالش هایی همچون نرخ خوراک نیروگاه و نیز ضریب تحویل برق از سوی شبکه 
وجود دارد.سرمایه گذاری در انرژی وظیفه صنعت فولاد نیست. در این خصوص دولت 
می تواند از توان  بخش خصوصی به عنوان سرمایه گذار در زمینه انرژی برق و گاز استفاده 
کند و در این راه نیز مشوق های لازم برای حضور بخش خصوصی در نظر گرفته شود. 
صنعت فولاد با اینکه سوددهی خوبی دارد، اما وظیفه اصلی آن تولید در زنجیره فولاد و 
ارزش آفرینی در این حوزه است؛ بنابراین سرمایه گذاری در زمینه انرژی تنها هزینه های 

جانبی را از سود قطعی به صنعت فولاد تحمیل می کند.
یکی از ویژگی های بارز فولاد هرمزگان، مسئولیت پذیری اجتماعی 
این شــرکت بوده است. شــرکت در این زمینه در سال ۱40۱چه 

اقداماتی صورت داده است؟
صنایع فولاد باید به جامعه و کارکنان خود خدمت کنند و فولاد هرمزگان نیز بارها این 
موضوع را ثابت کرده است. یکی از مهم ترین اقداماتی که در ابتدای مسئولیت انجام 
دادیم، مشارکت در طرح اکرام ایتام و محسنین با هدف حمایت از ۱۰ هزار کودک یتیم 
و غیریتیم تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی استان هرمزگان بود. علاوه بر این، 
اقداماتی همچون حمایت و کمک مالی و غیرمالی به مراکز خیریه مانند مرکز نگهداری 
ایتام بنت النبی )س( و مرکز معلولان ذهنی حبیب ابن مظاهر بندرعباس بوده است. 
ارســال بیش از یک هزار و ۵۰۰ تن اکسیژن مایع به بیمارستان های سطح استان، 
توزیع ۱۰ میلیون ماسک در بیمارستان ها هیئت های عزاداری در دهه محرم و کمک 
به وزارت بهداشــت در جهت طرح پویش ملی اطلاع رسانی مبارزه با کرونا از دیگر 
اقدامات فولاد هرمزگان در زمینه عمل به مسئولیت های اجتماعی به شمار می رود. به 
این موارد می توان کمک به احداث مهدیه شهرستان بندرعباس و نیز بازسازی مسجد 
حضرت ابوالفضل )ع( اشاره نمود. اقدام مهم دیگر در حوزه مسئولیت اجتماعی کمک 
فولاد هرمزگان به پروژه مهم آبرسانی به ۱۴۸ روستا از طریق تامین لوله این طرح 
بود  همچنین کلنگ زنی و آغاز عملیات احداث مدرسه ۱۲ کلاسه در شهرک پیامبر 
اعظم )ص( و احداث خانه بهداشت، از دیگر اقدامات مهم فولاد هرمزگان در این زمینه 
بوده است. فولاد هرمزگان در دوسال اخیر در بلایای طبیعی نیز  از طریق اهدای ۱۲۰۰ 
تخته چادر و اهدای کانکس در زلزله و سیل در کنار مردم  شریف هرمزگان بوده است.

اما یکی از اقدامات بارز فولاد هرمزگان در زمینه مســئولیت های اجتماعی که در 
دو سال اخیر رنگ و بوی تازه ای به خود گرفته، نقش آفرینی این شرکت در توسعه 
فعالیت های ورزشی بوده است. فولاد هرمزگان با توجه به نقش ورزش در ایجاد نشاط 
و شادابی جوانان و کمبود امکانات ورزشی در استان هرمزگان، یکی از رسالت های خود 
را حمایت از ورزش استان قرار داده است. این شرکت در حال حاضر از ۳۵ تیم مختلف 

حمایت و حدود یک هزار ورزشکار را زیر چتر حمایتی خود قرار داده است.

کرمانشاه - الهه فرهادی: مدیرکل کمیته 
امداد استان کرمانشاه تعداد حامیان ایتام 
و محسنین استان در ســال گذشته را 
33 هزارو ۹۱۷ نفر اعلام و تصریح کرد: 
این تعداد از ۱5 هزارو 230 نفر از ایتام 
و محسنین تحت پوشش استان حمایت 

می کنند.
پیمان ترکمانه در نشست خبری در تشریح عملکرد 
سال گذشته کمیته امداد استان اظهارداشت: این نهاد 

۸۰ هزار و ۱۱۴ خانوار با جمعیت ۱۶۹ هزار و 77۸ نفر را تحت حمایت دارد و در 
سال گذشته 7۰۰ میلیارد تومان بعنوان حقوق ماهیانه و مستمری به خانوارهای 

تحت پوشش پرداخت کرده است.
ترکمانه درخصوص شرایط افراد تحت حمایت این نهاد گفت: هر خانواری که 
بی سرپرست بوده و یا سرپرست آن ناتوان باشد و مشمول دهک های اول تا 

سوم شود، تحت حمایت کمیته امداد قرار می گیرد.
مدیرکل کیمته امداد استان رقم پرداختی مستمری هر خانوار تک نفره تحت 
پوشــش را در سال گذشته ۵۵۰ هزار، خانوار دو نفره 7۸۰ هزار تومان، سه نفره 
یک میلیون و ۹۰ هزار تومان، چهار نفره یک میلیون و ۴۰۰ هزار تومان و پنج 

نفره به بالا را یک میلیون و 7۲۰ هزار تومان اعلام کرد.
ترکمانه همچنین از افزایش مستمری مددجویان در سال جدید خبرداد و افزود: 
طبق پیش بینی های صورت گرفته رقم مستمری خانوار تک نفره در سال جدید 
77۰ هزار تومان، دو نفره یک میلیون و ۹۲ هزار تومان، سه نفره یک میلیون و 
۵۲۶ هزار تومان، چهار نفره یک میلیون و ۹۶۰ هزار تومان و خانوار پنج نفره به 

بالا دو میلیون و ۴۰۰ هزار تومان خواهد بود.
وی از مشــارکت و همکاری 7۳ هزارو ۲۴۰ خیــر در طرح ها و برنامه های 
کمیته امداد خبرداد و گفت: کمک های خیرین بسیار با برکت است و مجموع 
کمک های مردمی در سال گذشته ۲۵۳ میلیارد تومان بوده و این درحالی است 
که مجموع خدمات حمایتی بلاعوض کمیته امداد ۹۸۴ میلیارد تومان بوده است.
ترکمانه افزود: اگر خدمات حمایتی تسهیلاتی را هم در نظر بگیریم سال گذشته 
حدود ۱۹۵۶ میلیارد تومان خدمات بلاعوض و تسهیلات به مددجویان ارائه شده 

است.
مدیرکل کمیته امداد استان کمک خیرین را در بخش های صدقات، زکات مال، 
فطریه، اکرام ایتام و محسنین عنوان کرد وگفت: در سال گذشته مجموع صدقات 
جمع آوری شده از صندوق صدقات ۸.۲ میلیارد تومان بوده و همچنین ۳۳ میلیارد 
تومان زکات در سطح استان جمع آوری شده است و مبلغ کمک حامیان ایتام و 

محسنین نیز ۸۲.۵ میلیارد تومان می باشد.
ترکمانه تصریح کرد: سایر کمک های مردمی 
هم رقمی حدود ۱۲۹.7 میلیارد تومان شده که در 
مجموع رقم تمام این کمک ها از ســوی خیرین 

۲۵۳.۴ میلیارد تومان شده است.
وی ســرانه دریافتی ماهیانه ایتام تحت پوشش 
اســتان را ۹۸۲ هزار تومان اعلام و تصریح کرد: 
این ســرانه برای فرزندان محســنین ۱7۳ هزار 
تومان است.مدیرکل کمیته امداد استان کرمانشاه 
خاطرنشان کرد: مجموع کمک های پرداختی حامیان برای ایتام و محسنین در 

سال گذشته ۸۲.۴ میلیارد تومان بوده است.
ترکمانه بابیان اینکه پویش های ملی و استانی جذب حامیان در سال جاری 
هم ادامه دارد گفت: خوشبختانه درسال جدید و در ماه مبارک رمضان توانسته 
ایم بیش از ۱۰۲۰ حامی جدید جذب کنیم که 7۲۰ نفر آنها هم پرداخت کمک 

داشته اند.
مدیرکل کمیته امداد اســتان با بیان اینکه افــراد به راحتی می توانند حامی 
 ایتام و فرزندان محسنین شوند گفت: کافی است برای این کار افراد به سایت

 www.ekram.emdad.ir مراجعه کنند و در این ســایت به راحتی می 
توانند به هر تعداد که بخواهند حامی ایتام و فرزندان محسنین شوند.

ترکمانه به خدمات کمیته امداد در حوزه اشتغال اشاره کرد و افزود: سال گذشته 
تعهد ایجاد 7۵۰۰ شغل را داشتیم که خوشبختانه ۹۲۰۹ شغل که ثبت سامانه 
رصد هم هستند در استان ایجاد کردیم که برای ایجاد این تعداد شغل بیش از 

۹۰۰ میلیارد تومان تسهیلات پرداخت شده است.
وی تعداد دانش آموزان، دانشــجویان و طلاب تحت حمایت کمیته امداد را 
۲۳ هزار و ۲۱۳ نفر اعلام و تصریح کرد: مجموع هزینه های فرهنگی صورت 

گرفته درسال گذشته ۱۵.۴ میلیارد تومان بوده است.
ترکمانه از اهدای جهیزیه به نوعروســان تحت پوشش هم به عنوان یکی از 
کارهای شاخص کمیته امداد یاد کرد و افزود: سال گذشته ۲۳۴۶ سری جهیزیه 
مجموعا به ارزش ۵۸.7 میلیارد تومان به نوعروسان تحت پوشش امداد در استان 
اهدا شده است وخوشبختانه درسال گذشته صف انتظار برای دریافت جهیزیه 

نداشتیم.
وی با بیان اینکه خیرین همچنان می توانند در طرح اطعام نیازمندان مشارکت 
کنند گفت: افراد میتوانند به راحتی با شماره گیری کد #۸۸77* کمک های خود 
را در این زمینه پرداخت کنند، همچنین با این کد می توانند پرداخت صدقه، زکات، 

فطریه و ... را داشته باشند.

شهرکرد- محمود مولوی:مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
چهارمحال و بختیاری گفت: از3۷5۶کیلومترجاده های اســتان 
چهارمحال وبختیاری 30۸ کیلومتر بزرگراه ۷32 کیلومتر راه اصلی 
2۹۱ راه فرعی و 2 هزار و 3۷2 کیلومتر راه روســتایی می باشد 
وازاین مجمع دو ســوم ان راه روستایی را شامل می شود که با 
توجه به جابجایی ۹0 درصدی در حوزه حمل ونقل مناسب سازی 
نگهداری و امنیت جاده های استان ازاهمیت  بالایی برخوردار می 

باشد. 
بیش از۶00 کیلومتر جاده ها فاقد رویه اسفالت می باشند 

روح اله غلامی افزود ۶۰۰ تا ۸۰۰ کیلومتر جاده های که بیشتر شامل جاده های 
فرعی و روستایی می باشند فاقد روکش اسفالت و رویه مناسب می باشند که برای 
این امر اعتباری بالغ بر ۱۶ هزار میلیارد ریال نیاز است این درحالیست که اعتبار 
سالانه این اداره کل ۲۰۰میلیارد تومان می باشد وباید هرپنج سال یکبار جاده های 

استان تعمیر وبازسازی شوند 
 به گفته وی در قالب اعتبارات ســفر رییس جمهور به استان ۴۲ طرح در حوزه 
راهداری تعریف شده که این طرح ها با توزیع شهرستانی اعتبارات با قوت در دست 
احداث است.غلامی افزود در سفر خرداد سال گذشته رییس جمهور و اعضای هیات 
دولت به استان، ۵۰۰ میلیارد تومان اعتبار به حوزه راهداری و حمل و نقل جاده ای 
استان اختصاص یافت و علاوه بر آن ۲۵۰ میلیارد تومان اعتبار نیز از محل طرح 
توسعه شهرستان کوهرنگ به این اداره کل اختصاص یافته است.وی ادامه داد: در 
مجموع از محل اعتبارات سفر، محرومیت زدایی شهرستان کوهرنگ و اعتبارات 
ســالانه، ۴۲۴ میلیارد تومان برای سال ۱۴۰۱ درنظر گرفته شد که از این میزان 
تاکنون ۳۸۲ میلیارد تومان تخصیص یافته و ۲۰۰ میلیارد تومان آن جذب شده 
است.مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای چهارمحال و بختیاری خاطرنشان 
کرد: در مجموع راهداری اســتان۱۰۳ طرح در اســتان دارد که با روی کار آمدن 
دولت سیزدهم تمامی این طرح ها فعال و استان به یک کارگاه سازندگی تبدیل 

شده است.
نگهداری 2۶ دستگاه تونل و۶هزارو ۷50 پل 

مدیرکل حمل ونقل جاده ای استان افزود  شهرستان های بروجن، بن، سامان، 
شهرکرد و فارسان جاده روستایی خاکی ندارند و امید می رود با اختصاص اعتبار 
مناسب، راه های روستایی سایر شهرستان ها نیز آسفالت شود.مدیرکل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای چهارمحال و بختیاری از وجود ۱۲ مجتمع بین راهی در استان 
خبر داد و گفت: همچنین ۱۴ مجتمع نیز در حال ساخت است.غلامی ادامه داد: 
همچنین سه مرکز معاینه فنی خودروهای سنگین در استان فعال است و ۱۶ هزار 
راننده حرفه ای در استان مشغول فعالیت هستند.به گفته وی، ۶۰ شرکت حمل 

بار و ۵7 شرکت جابجایی مسافر نیز در استان فعال است و ۲۸ دوربین نظارتی و 
۳۴ دوربین ثبت تخلفات در محورهای ارتباطی استان راه اندازی شده است.غلامی 
نگهــداری راه ها را از مهمترین وظایف اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
اعلام کرد و گفت: این اداره کل علاوه بر نگهداری از سه هزار و 7۵۶ کیلومتر راه 
احداث شده در استان، وظیفه نگهداری از ۲۶ دستگاه تونل و ۶ هزار و 7۵۰ دستگاه 

پل را نیز بر عهده دارد.
ایمن سازی مدارس حاشیه جاده ها 

در ادامه این نشست حسین مالکی گفت: 7۴ مدرسه در چهارمحال و بختیاری 
در حاشیه راه ها وجود دارند که در سال گذشته در بیش از ۱۰ مدرسه دانش آموزان 
آموزش های ایمنی دیدند و در ورودی مدرسه خط کشی، نصب سرعت کاه و علائم 
لازم صورت گرفت و با فرهنگ سازی درصد تصادفات  دراین مناطق بسیار کم 
وصفر بوده است وی افزود ما این امادگی را داریم که با همکاری اموزش وپرورش 

نسبت به جابجایی درب مدارس ازسمت خیابان  به سمت امن صورت گیرد. 
 ۱0 میلیارد تومان صرف تعمیر ماشین آلات راهداری 

در چهارمحال و بختیاری شد
مدیرکل حمل ونقل وجاده ای استان  همچنین گفت درزمستان سال ۱۴۰۱ ما 
شاهد بارش برش بی سابقه طی چند سال اخیر بودیم که منجر به مسدود شده 
راههای ارتباطی مخصوصا حوزه روستایی شدیم که با تلاش شبانه روزی راهداران 
و کمک از سایر استانها به سرعت جاده ها بازگشایی و تردد بین جاده ای دراستان 
با مشکل جدی مواجه نشد وی افزود فرسودگی وکمبود ادوات وتجهیزات راهداری 
برای اســتانی که این حجم بارش برف زمســتانی را دارد ازمشکلات این اداره 
می باشد که با دستور مستقیم وزیر و تخصیص اعتبار خرید وسایل وتجهیزات جدید 
وبرای مواجهه با بحرانهای مشابه  برف سنگین سال گذشته دردستورکار قراردارد 
وی افزود در سال گذشته ۱۰ میلیارد تومان در حوزه تعمیر ماشین آلات هزینه شد،

وی تصریح کرد: مجموع اعتبارات ملی جذب شــده از سفر ریاست جمهوری 
۴۲۴ میلیارد تومان بود که ۳۸۲ میلیارد تومان آن جذب و دریافت شده و تاکنون 
۲۰۰ میلیارد تومان از این مبلغ در پروژه های راهداری هزینه شده است وی دستگاه 
راهداری سنگین ونیمه سنگین موجود این اداره را ۲۹۴ دستگاه عنوان کرد وافزود 
۱۰۰ پرسنل رســمی و پیمانی  ۱۵۸ نیروی قرارداد طرح و۲۰۰ نیروی شرکتی  

سرمایه های انسانی این اداره کل می باشند. 
غلامی همچنین گفت به دلیل اثرگذاری  تورم برروی قطعات و لوازمات خودرو و 
کمبود مسافر اکثر شرکتهای مسافربری استان با مشکلات عدیده رویه رو هستند 
وبه دلیل مقرون به صرفه نبودن، رانندگان برای امرار معاش خود وجبران هزینه ها 
برای شرکتهای پتروشیمی  نفت ویا گاز جنوب کشور فعالیت می کنند وی افزود با 
توجه به نرخ تورم درکشور قیمت جابجابی مسافر دراین استان نیاز به بازنگری دارد.

 حمایت خیران کرمانشاهی
 از بیش از 15 هزار یتیم و فرزند محسنین

مدیرکل کمیته امداد کرمانشاه خبرداد:

 چهارمحال وبختیاری نیاز به
 دستگاههای  برف روب سنگین ونیمه سنگین دارد

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای چهارمحال و بختیاری:

کرمانشاه - الهه فرهادی: مدیرعامل جمعیت هلال 
احمر استان کرمانشــاه از افزایش 23 درصدی 
عملیات های هلال احمر در ســال گذشته خبرداد 
و گفت: در سال گذشــته به ۹۱2 حادثه توسط 
نیروهای هلال احمر رســیدگی شد که بیشترین 
حوادث رخ داده شامل حوادث جاده ای، کوهستان 
و برف و کولاک بود و ۱۷۸4 نفر امدادرسانی شدند.
محمدباقر محمدی در نشســت خبری با تشــریح گزارش 
عملکرد جمعیت هلال احمر استان در سال گذشته اظهارداشت: 
بیش از ۸7 هزار و ۵۰۰ نفر در ســال گذشته از خدمات هلال 

احمر بهره مند شدند.
محمدی بابیان اینکه ۲۰۴۳ نفر در ســال گذشته از خدمات 
توانبخشی و درمان بهره مند شدند گفت: در سال گذشته بیش از 
شش هزار سبد غذایی به ارزش بیش از سه میلیارد تومان بین 
نیازمندان توزیع شد و بیش از هشت میلیارد تومان نیز صرف 
درمان بیش از شش هزار نفر از بیماران خاص و صعب الاعلاج 

گردید.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر اســتان افــزود: همچنین 
هلال احمر استان در ایام نوروز امسال ۶۶ عملیات انجام داد که 

۴۱ مورد حوادث جاده ای بود و ۲۴۹ نفر از خدمات هلال احمر 
بهره مند شدند.محمدی با اشــاره به اینکه در حوزه داوطلبان 

بیــش از 7۵۰۰ نفر اعضای داوطلب داریم که در فعالیت های 
بشردوستانه حضور فعال دارند بیان کرد: ۲۵۰ کانون هلال احمر 
در اســتان در قالب کانون های آزاد، دانشجویی، دانش آموزی، 
غنچه های هلال، طلاب و غیره با عضویت ۲۰ هزار نفر فعال 

است.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان تعداد خانه های هلال 
فعال در روســتاها را ۳۳۴ مــورد اعلام کرد و گفت: کلینیک 
دندانپزشــکی هلال احمر در آینده نزدیک افتتاح خواهد شد 
وهمچنین بنا داریم مراکز فیزیوتراپی اسلام آبادغرب، روانسر و 

سنقر را راه اندازی کنیم.
محمدی از اعزام ۳۹ کاروان ســلامت به مناطق محروم با 
بهره مندی بیش از ۴۵۰۰ نفر یاد کرد و افزود: ۱۱۱۴ نفر نیز از 

خدمات ۱۴ بانک امانات هلال احمر بهره مند شدند.
وی از تلاش برای راه اندازی پایگاه مرزی هلال احمر در مرز 
خســروی با اعتبار سه میلیارد تومان خبرداد وگفت: اولویت ما 
ساخت پایگاه مرزی هلال احمر است و امید داریم که به اربعین 
امســال برسد و همچنین افزایش پایگاه ها در مسیر و وسایل 

سرمایشی در دستور کار قرار دارد.مدیرعامل جمعیت هلال احمر 
استان با انتقاد از اینکه تنها مرکز استان فاقد داروخانه هلال احمر 
»کرمانشــاه« است تصریح کرد: این در حال است که برخی 

استان ها چند داروخانه هلال احمر دارند.
محمدی با بیان اینکه برخی داروهای کمیاب و خاص تنها در 
داروخانه هلال احمر موجود است افزود: بنابراین مجبور به ارجاع 

برخی بیماران به سایر استان ها هستیم.
وی از تلاش و پیگیری چند ســاله برای اخذ مجوز داروخانه 
هلال احمر خصوصا با تاکید استانداران یاد و خاطرنشان کرد: 
آنچه که اکنون می توانیم بگوییم این است که از سازمان غذا 

و دارو مجوز نداریم.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر استان در پایان از واکسیناسیون 
و معاینه وضعیت سلامت ۹۹۰ نفر از حجاج تمتع سال ۱۴۰۲ 
توسط حوزه معاونت بهداشت درمان و توانبخشی جمعیت هلال 
احمر اســتان خبرداد وگفت: ۹۹۰ نفر از حجاج توسط ۶ نفر از 
پزشکان جمعیت مورد معاینه قرار گرفتند و تعدادی نیز برای 

معاینات تخصصی تر ارجاع داده شدند.

مدیرعامل هلال احمر استان کرمانشاه خبرداد:

امدادرسانی هلال احمر استان به بیش از ۱۷۰۰ نفر در سال گذشته
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